

FAKTOR YANG MENENTUKAN KADAR
PENYERTAAN TENAGA BUROKRASIS
MALAYSIA

MOGAMANTHINI A/P KERISMANI

FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU

2012



LP 23 FPE I 2012



1100089287

Faktor yang menentukan kadar penyertaan tenaga buruh wanita di Malaysia / Mogananthini Kerisan.

**PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU (UMT)
21030 KUALA TERENGGANU**

1100089287		

Lihat Sebelah

**FAKTOR YANG MENENTUKAN KADAR
PENYERTAAN TENAGA BURUH WANITA DI
MALAYSIA**

**MOGANANTHINI A/P KERISNAN
SM EKONOMI (SUMBER ALAM)**

**PROJEK ILMIAH INI DIKEMUKAKAN BAGI
MEMENUHI SEBAHAGIAN DARIPADA SYARAT
PENGAJIAN**

**JABATAN EKONOMI
FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU
2012**

PENGAKUAN

Saya akui Kertas Projek (ECO4998) ini adalah hasil kajian saya sendiri kecuali sumber-sumber lain yang telah saya jelaskan rujukannya melalui senarai rujukan yang telah dilampirkan.

6 Jun 2012



MOGANANTHINI A/P KERISNAN

UK 20012

DECLARATION

I hereby declare that this project paper (ECO4998) is the result of my own investigation and findings except where otherwise stated other sources are acknowledge by giving explicit references is appended.

6th June 2012



MOGANANTHINI D/O KERISNAN

UK 20012

PENGHARGAAN

Terlebih dahulu, saya bersyukur kepada tuhan yang telah memberikan saya kemampuan dalam menyiapkan tesis ini dengan jayanya. Pertama kali saya ingin mengucapkan setinggi-tinggi penghargaan saya kepada penyelia saya, **Dr Suriyani Dato. Muhammad** di atas kesabaran dan dorongan beliau yang tidak terkira banyaknya dalam proses menyelesaikan kertas projek ini. Beliau banyak meluangkan masa untuk menyemak hasil kerja saya dan membuat suntingan yang sesuai. Beliau juga menyemak perkembangan kajian saya untuk memastikan saya dapat melengkapkan hasil kerja dalam masa yang ditetapkan. Beliau turut memberi nasihat dan pandangan yang bernas kepada saya sepanjang tempoh penyediaan.

Oleh yang demikian, segala bantuan, galakan, sokongan dan semua maklumat yang telah dipelajari dan diberikan tunjuk ajar oleh semua pihak yang terlibat sesungguhnya memberikan banyak inspirasi dan pengetahuan yang sangat berguna kepada saya. Akhir kata, semoga apa yang telah dipelajari semasa menjalani kertas projek dapat dipraktikkan dengan baik.

Selain itu, tidak lupa juga saya ingin mengucapkan terima kasih kepada bapa saya Encik Kerisnan dan ibu saya Puan Naneetham di atas galakan yang telah mereka curahkan kepada saya semenjak saya melanjutkan pengajian. Di samping itu juga, saya ingin mengucapkan terima kasih kepada rakan-rakan saya yang sanggup membantu dan memberi tunjuk ajar kepada saya dalam menyiapkan kajian ini.

Akhir sekali, jutaan terima kasih diucapkan kepada semua pihak yang telah membantu secara langsung dan tidak langsung dalam menyiapkan kertas projek ini dengan jayanya.

Sekian.

Nama : Mogananthini a/p Kerisnan
Kursus : Ijazah Sarjana Muda Ekonomi (Sumber Alam)
Email : athini22@gmail.com

ABSTRAK

Kertas kerja ini mencuba untuk menganalisis faktor yang menentukan kadar penyertaan tenaga buruh wanita dan hubungan antara faktor-faktor dan penyertaan tenaga buruh wanita di Malaysia. Teknik OLS telah digunakan untuk menganggarkan penentu kadar penyertaan tenaga buruh wanita. Pertumbuhan dalam pendapatan negara dan kadar penyertaan tenaga buruh lelaki menunjukkan peningkatan dalam kadar penyertaan tenaga buruh wanita. Manakala peningkatan dalam jumlah perdagangan menyebabkan penurunan dalam kadar penyertaan wanita di Malaysia. Penemuan kajian sama dengan kajian yang dilakukan sebelum ini.

Kata kunci: kadar penyertaan tenaga buruh wanita; pendapatan negara; jumlah perdagangan; kadar penyertaan tenaga buruh lelaki

ABSTRACT

The paper attempts to investigate the factor that determinants the female labor force participation rate and the relationship between the factors and female labor force participation in Malaysia. The OLS estimation technique was used to estimate the determinants of the female labor force participation rate. The growth in Gross Domestic Product and male labor force participation rate shows an increase in female labor force participation rate. While the increase in total trade cause decline in female participation rate in Malaysia. The findings are equivalent to some previous studies.

Keywords: female labor force participation rate; Gross Domestic Product; total trade; male labor force participation rate